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Onderwerp Verlichting Fietspad bij Dijken lll

Betreft het een raadsvoorste[/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Omgeving

Portefeuitlehouder B&W

Schriftelijke vraag

Tijdens de raadsvergader¡ng van 21 december 2017, bij behandeling van het Actieplan

lntegrale Veiligheid, heeft portefeuillehouder N¡ederer aangegeven dat verlichting kan

bijdragen aan een gevoel van veilighe¡d. D¡t terwijl wethouder Schenk onlangs in

beantwoording op eerdere schriftelijke vragen van de VLP omtrent verlichting langs het

fietspad bij de Dijken (Vierhoevenpad) heeft aangegeven dat verlichting aan het

Vierhoevenpad juist schijnveiligheid creëert.

De VlP-fractie heeft hierover de navolgende vraag aan het college

1. Kan het college uitleggen waarom in het ene geval sprake zou zijn van een

verbetering van het gevoel van veiligheid door het aanbrengen van verlichting en in

andere gevallen wordt beredeneerd dat extra verlichting schijnveiligheid creëert?

Alvast dank voor uw antwoord

Namens de fractie van de VLP,

Arwen van Gestel



Wij beantwoorden uw vraag als volgt:

Het antwoord op uw vraag zit hem in het woord "kan" bijdragen. ledere situatie is nu eenmaal

anders. Zo kan een locatie bijvoorbeeld verlicht worden om criminele activiteiten te weren. Een

locatie wordt dan veiliger ervaren als de criminele activiteiten daardoor verdwijnen.

Een fietspad waar geen sociale controle op is, verlichten, creëert slechts schijnveiligheid en

betreft weer een heel andere situatie.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roosendaal,

Namens dezen,

Mr. J.M.L. Niederer,

Burgemeester

Saskia Schenk-Dekkers,

Wethouder Beheer openbare ruimte


